

8H6M

MARRAKECH MORROCCO

DAY 1

CASABLANCA – MARRAKECH (225 km)

Tiba di Lapangan Terbang Antarabangsa Casablanca Mohamed V . Disambut mesra oleh wakil kami yang berpengalaman disana. Bergerak ke Marrakech. Makan malam dan bermalam di hotel.

*PERCUMA jelajah sekitar Jamaa El Fna Square

DAY 2

MARRAKECH – OUARZAZATE (198 km)

Selepas sarapan pagi, bersiar-siar di sekitar Marrakech. Memulakan lawatan ke Saadian Tombs yang terkenal, Routoubia Mosque, Bahia Palace dan Menara Gardens. Selepas makan tengah hari, meneruskan perjalanan ke Ouarzazate melalui Gunung Taddert dan Tichka. Satu laluan yang menakjubkan yang menawarkan pemandangan indah pergunungan Atlas. Lawatan Kasbah Ait Ben Haddou (tertakluk kepada masa matahari terbenam). Bermalam di hotel

DAY 3

OUARZAZATE – TINGHIR – MERZOUGA (368 km)

Selesai sarapan pagi, lawatan Taourirt Kasbah dan bergerak ke Merzouga melalui El Kelaa M'Gouna, yang dikenali sebagai Roses City (berpeluang membeli bunga ros wangi dan produk tempatan) kemudian terus ke Todra Gorges / Dades Canyons. Menikmati pemandangan di sepanjang jalan yang menawan dan menakjubkan iaitu warisan senibina termasuk Ksours dan Kasbahs serta pemandangan indah pergunungan tinggi Atlas. Kemudian menuju ke bandar Erfoud melalui Tinjdad dan ke Merzouga dengan menaiki kenderaan 4x4. Selepas tiba di bukit pasir Merzouga (Erg Chebbi), anda akan menunggang unta untuk menyaksikan matahari terbenam Sahara yang sungguh cantik.

Makan malam dan bermalam di dalam khemah nomad.

DAY 4

MERZOUGA – MIDELT – IFRANE – FES (466 km)

Sarapan pagi dan bertolak ke Erfoud, lawatan ke Fossil Museum. Meneruskan perjalanan ke Fes melalui Middle –Atlas Mountains, berjalan ke Azrou yang merupakan pusat kraftangan penting. Lawatan ke Blue Meski. Makan tengah hari di Kasbah Asmaa yang terletak di Midelt meneruskan lawatan ke Ifrane. Bergerak ke Fes untuk makan malam dan bermalam di hotel

DAY 5

FES

Selepas sarapan, sepanjang hari melawat sekitar FES, zaman pertengahan Madinah. Anda juga akan meneroka pasar-pasar yang terkenal di mana pembuat kraftangan yang meneruskan tradisi oriental. Berjalan ke Mellah (suku Yahudi) dan membeli belah di sekitar Medina. Melawat senibina Marinid yang megah iaitu Medersa Bou Inania, Nejjarine Square, Karaouyine Mosque, Tanneries, Palaces of Fes El Bali. Makan tengah hari di restoran Riad dan berjalan-jalan pada waktu petang. Makan malam dan bermalam di hotel

DAY 6

FES – MEKNES - RABAT – CASABLANCA (290 Km)

Sarapan pagi, bertolak ke Rabat melalui Meknes, berjalan-jalan melawat Meknes "Moroccan Versailles" yang diwujudkan pada akhir abad ke -17 Moulay Ismail, sezaman dengan Louis XIV. Melawat Bab El Mansour yang dianggap sebagai pintu gerbang terbaik di Maghribi. Makan tengah hari di Rabat. Menikmati panorama bandar dan berjalan-jalan di Oudaya Kasbah. Lawatan diteruskan ke Casablanca, melawat ke United Nations Square, Habous District, Hassan II Mosque (luar), dan Corniche Boulevard. Makan malam dan bermalam di Casablanca

~~RM7,780~~
RM **6,880**
8 HARI 6 MALAM

DAY 7-8

CASABLANCA APT (35 km)

Selepas sarapan pagi, bergerak ke Casablanca Airport untuk penerbangan pulang ke Malaysia dan membawa kenangan terindah berada di Bumi Morocco.

HARGA / PAX

DEWASA (Bilik Berdua / Bertiga)
RM6880.00

* Harga, pesawat, tarikh & program diatas tertakluk kepada perubahan semasa

* Harga minimum untuk pelepasan min 30 orang

Note:

1. Sebarang pertanyaan atau rujukan sila hubungi **En Nazeran 012-3829202**
2. Untuk tempahan, bayaran **deposit RM500.00** dan **baki bayaran dibuat 30 hari dari tarikh berlepas.**
3. Aturcara tertakluk kepada perubahan semasa mengikut cuaca dan kesesuaian keadaan setempat.

SEMUA BAYARAN HENDAKLAH ATAS NAMA:

NUSATRA DOT COM

MAYBANK

5622 6350 8798

CIMB BANK

8007 0931 82

* Pembayaran deposit sebanyak RM1000 semasa mendaftar, pembayaran boleh dibuat melalui online, bank transfer atau cek atas nama: